
 

 

Αθήνα, 24/10/2022 

 

Ερώτηση 

 

Προς τους κ.κ Υπουργούς 

 Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 Αγροτικής Ανάπτυξης  

 

   

Θέμα: «Αναγκαία η στήριξη των Ελαιοτριβείων, που αντιμετωπίζουν 

τεράστια αύξηση του κόστους παραγωγής, θέτοντας σε κίνδυνο την 

ομαλή διαδικασία ελαιοπαραγωγής»  

Ιδιαίτερη ανησυχία προκαλεί σε ένα καίριο παράγοντα της παραγωγικής 

διαδικασίας ελαιολάδου, το κόστος παραγωγής στα ελαιοτριβεία, που έχει 

εκτιναχθεί στα ύψη, καθώς έχει επταπλασιαστεί, απειλώντας τη βιωσιμότητα 

της ελαιοκαλλιέργειας και επιφέροντας σοβαρότατο οικονομικό πλήγμα, όχι 

μόνο για τους κατά κύριο επάγγελμα αγρότες, αλλά για ένα μεγάλο τμήμα των 

Ελλήνων πολιτών, που η συλλογή του ελαιοκάρπου συνδέεται με «το λάδι της 

χρονιάς».  

Στον Νομό της Πρέβεζας, λειτουργεί πλειάδα Ελαιοτριβείων, τα οποία θα 

κληθούν να πληρώσουν υπέρογκα ποσά στους παρόχους ηλεκτρικής 

ενέργειας, δημιουργώντας σοβαρά προβλήματα στην περίοδο παραγωγής του 

ελαιόλαδου. Σε περίπτωση κλεισίματος των ελαιοτριβείων οι ελαιοπαραγωγοί, 
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ακόμη και αυτοί που χρησιμοποιούν την παραγωγή ελαιόλαδου για δική τους 

χρήση, θα κληθούν να έρθουν αντιμέτωποι με αυξημένο κόστος παραγωγής, 

καθώς οι διαθέσιμες επιλογές ελαιοτριβείων θα μειωθούν, με συνέπεια τα 

αυξημένα μεταφορικά κόστη, αλλά και καθυστερήσεις στην παραγωγή, που θα 

επιβαρύνει την ποσότητα και την ποιότητα του παραγόμενου ελαιόλαδου.     

Στο πλαίσιο αυτό απαιτείται η άμεση παρέμβαση στην κατεύθυνση της 

δραστικής μείωσης του κόστους της ενέργειας στα ελαιοτριβεία, ώστε να 

καταστεί εφικτή η ελαιοσυγκομιδή και να μην καταρρεύσει συνολικά η 

παραγωγική διαδικασία της ελαιοκαλλιέργειας. 

Επειδή, είναι απαραίτητη η μέριμνα των αρμόδιων οργάνων της πολιτείας, 

στην κατεύθυνση στήριξης των ελαιοτριβείων της χώρας, ώστε να μην 

καταρρεύσει η διαδικασία παραγωγής ελαιολάδου, κάνοντας ακόμη ακριβότερο 

το κόστος ζωής για τους πολίτες, 

 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί:  

Σε ποιες ενέργειες θα προβούν στην κατεύθυνση στήριξης των 

Ελαιοτριβείων της χώρας;  

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 




